
 
 

Bestyrelsesmøde d. 22/2 2024 
 

• Dagligdagen på skolen 
o Skolelederen er sygemeld i to uger, men vi kommer igennem dagligdagen på bedst mulig vis. Vi klarer 

skemaet ved selv at dække ind. 
o På tirsdag kommer der 2 børn med for at se skolen.  
o Der er møde med kommunen inden for de næste uger ang. ”skolevejen”. 

• Dagligdagen i Børnehaven 
o Der er ro på i børnehaven 
o Der er en udmelding på det sidste vuggestuebarn pr. 1. april 
o Der er formenligt flere på vej. 
o Pr. 1. April er der 4 ansatte i Børnehuset. Der bliver tid til at nogle af timerne kan ligges i skoledelen. 

• Økonomi/administration 
o Kontoret arbejder med årsregnskab 
o Kontorpersonalet og Hanne på telefon kan godt styre kontordelen den kommende tid.  
o Ledelsesberetningen er læst og godkendt. 
o Bestyrelsen har gjort meget for at sælge skolen, og gør virkelig en stor indsats 

• Budget – Der laves 2 budgetter for det kommende år.  
o Revisor/STUK har nævnt at der ikke må køres med underskud i børnehaven. Statsmidler må ikke gå til at 

drive børnehave. 
• Der skal nu tages en beslutning om hvad der skal ske med børnehaven.  

o Det vil formenligt blive påtalt at børnehaven kører med underskud. 
o Kan der flyttes nogle timer fra BH til skoledelen? 
o Skoledelen ender hvis vi ser bort fra pengene fra børnehaven med et – på ca. 600.000 
o Dette ligger ikke langt fra hvad der var budgetteret med – faktisk er det en smule bedre.  
o Vi har en egenkapital på 2.200.000  
o Regnskabet godkendes af bestyrelsen 

• Generalforsamling d. 19/3 
o Margit kan ikke 
o Conny Mark kommer  
o Morten spørger Tommy om han vil være ordstyrer 
o Jesper, Lene og Morten er alle sammen på valg. De ønsker ikke genvalg. 

• Udvalg 
o Siden sidst har der været hovedrengøring – det var en godt planlagt i år. 

• Markedsføring og forårsmesse 
o Fokus på hvor meget man kan sparer ved at vælge ØF 
o Fokus på at vi har en bil 
o Planen for hvem der er på standen er næsten på plads.  
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